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Til 

Tra sport i istere  og Tra sportudvalget 

Christia sborg 

 

 

Forha dli ger o  i frastruktur  - beskyt aturværdier od støj - E  

 

Vi har tidligere skrevet til jer/haft foretræde for udvalget ed udska et o  at eskytte aturværdier 
od støj fra otorveje - for ekse pel egge sider af E  over Aarhus Ådal ved e  evt. udvidelse af E   

til seks spor. 

Vi ka  se i dagspresse , at forha dli ger e u går i d i slutfase . 

Vores argu e ter har I tidlligere fået, og se est har vi fået svar fra Tra sport i istere , hvor det l.a.  
a føres, at Vejdirektoratet har egræ sede idler til støj eskyttelse. 

Vi tillader os at be ærke, at det å være op til jer so  politikere, at prioritere pe ge til beskyttelse af 
såvel atur so  beboere ved disse a læg. 

Erhvervslivet har rug for otorveje - det er tydeligt ået ige e  til det politiske iveau. 

Natur og beboere har brug for at blive beskyttet od disse støje de a læg  
- det håber vi vil afspejle sig tydeligt i forha dli ger e og de ko e de politiske beslut i ger. 

 

Med ve lig hilse  

Peter Dyrhol  og Ha e Fuglsa g Nielse  

Harlevhol vej ,  Harlev 

ha efuglsa g@hot ail. o      tlf.   
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